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Het nieuwe jaar is ook voor buurtschap ’t Stuk weer in volle gang. Oh ja???? hoor ik u denken. Jazeker. 
De oliebollen waren nog maar net achter de kiezen en de eerste activiteit stond al op het programma, de 
nieuwjaarsreceptie. Voor de 2e keer in onze historie, maar hij lijkt al niet meer weg te denken. Volle bak bij 
de Leeuwerik en over het algemeen duren recepties niet zo heel lang…. Nou lees het verhaal verderop in het 
boekje en huiver. ’t Stuk zou ’t Stuk niet zijn. gelukkig zijn er ook nog foto’s.

Ook de winterwandeling hebben we weer achter de kiezen. Dat betekent dat we ook ons portie sportiviteit 
voor dit jaar wel weer gehad hebben. Nog een beetje bierpongen tot daaraantoe, maar Sportschool is toch 
echt beetje overbodig met zo’n wandeling. Jammer dat ook hier gelijk de rest van de dag alle verbrande 
calorieën in polonaise ons lichaam weer binnen wandelen. Want ook hier gold “en we gaan nog niet naar 
huis, nog lange nie”….. Toch nog maar beetje sporten dit jaar denk ik. Trap op, trap af in de tent. Je leest er 
meer over verderop in het boekje. Natuurlijk mogen ook hier de leuke foto’s niet ontbreken.

Maar het is niet alleen activiteiten en feesten wat de klok slaat, nee achter de schermen gaan ook de serieuze 
zaken gewoon door. Zo zijn de ontwerpers al weer weken aan de gang om de buurtschap hopelijk weer een 
prachtig ontwerp voor te schotelen. Ik kan niet wachten van nieuwsgierigheid. En als jullie dat nou ook 
hebben, kom dan vooral op vrijdag 23 maart naar de jaarvergadering. Want naast het feit dat je hier 
natuurlijk bij moet zijn om de buurt te volgen met alles wat ons bezig houdt, is dit zoals bekend ook bij 
uitstek de gelegenheid om het ontwerp 2018 te aanschouwen. Ik weet zeker dat we het als buurtschap er niet 
bij laten zitten om niet in de top 10 te rijden en zoals gezegd in 2018 komme we terug!!

Verderop in dit boekje vind je de uitnodiging voor de jaarvergadering. We hopen daar vele buurtgenoten 
te mogen verwelkomen. En om voor iedereen nog even het geheugen op te frissen, hebben we de notulen 
van de vorige jaarvergadering in dit boekje opgenomen. Vertrouwelijke gegevens zijn daar wel uit gehaald. 
Geïnteresseerde buurtgenoten kunnen zich met vragen altijd tot het bestuur wenden.

Inmiddels is ook de datum gepasseerd voor bezwaar makende om zich te melden bij de Raad van State om 
alsnog hun stem te laten horen tegen de nieuwe corso bouwplaats. Deze datum was 18 januari jongstleden. 
En helaas op de valreep toch nog een bezwaar ingediend. Dat betekent dat we helaas (deels) even “on hold” 
staan. Maar ook hier gaat achter de schermen de voorbereidingen voor een vergunningaanvraag gewoon 
door. De gesprekken met de gemeente zijn ook weer opgepakt.

Ook hebben we van de vaste rubrieken “de confrontatie” nog eens opgenomen met hierin een rol voor onze 
vertrekkende voorzitter. Met wie oh wie zou hij in de confrontatie zitten.

Hou tot slot ook de agenda in de gaten voor alle activiteiten het komend jaar van onze buurtschap, maar ook 
voor de activiteiten van de andere buurtschappen. We hebben als buurtschap inmiddels een goede naam dat 
we echt wel bij veel activiteiten aanwezig zijn en dat we meestal ook wel goede kas spekkers zijn. We hopen 
altijd maar dat dit dan ook de vruchten afwerpt voor onze eigen corsong. Hou de app, mail en facebook in 
de gaten wanneer er opgegeven kan worden voor de diverse evenementen.

Rest mij om jullie allemaal weer veel kijk en leesplezier toe te wensen
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Op 20 januari trokken 12 kinderen hun zwempakkie aan om deel te nemen aan de 
kindermiddag 2018 van onze buurtschap. Vergezeld van een hun pappa’s en mamma’s 
was Zwembad de Wildert deze middag onze uitvalsbasis.

Als organisatie weet je dat je met zwemmen als activiteit je oren en ogen goed moet 
gebruiken om eventueel in te kunnen grijpen bij calamiteiten. Ze hadden gelukkig dan 
ook nog een waarnemend dame ter plaatse in het zwembad, want onze Ilona dook 
tussen de kindjes in. Ook de ouders namen plaats in het zwembad om een oogje mee in 
het zeil te houden.

Paul Bastiaansen (ook aanwezig vanuit een kinderfeestje van een van zijn kids) vroeg 
zich nog wel af toen hij al die blikjes Jupiler op tafel bij ons zag staan, of wij nu ook bij 
de organisatie, de begeleiders, het vervoer of het toezicht hoorde. Gelukkig konden de 
vaders overal ontkennend op antwoorden.

De kindjes hebben een geweldige middag gehad. De glijbaan, de matten in het water. 
Alles viel in goede smaak. Evenals het ijsje waar ze tussendoor op getrakteerd werden. 
Van de badjuff rouw mochten we snel even een foto maken in he zwembad.

Daarna met z’n allen aan een smulbox en op weg weer naar huis met vermoedelijk vele 
kindjes die het niet heel laat meer gemaakt hebben die avond J.

Organisatie bedankt!
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Jaarvergadering buurtschap ’t Stuk 2017

1. Opening
De vergadering werd om 20:05 door Demis geopend.

2. Vaststellen van de notulen van 1 april 2016.
Notulen zijn ongewijzigd vastgesteld.

3. Ingekomen stukken en mededelingen
· Knollen zetten: Het knollen zetten staat gepland op 15 april 2017 (paaszaterdag). ’s Middags is  
 de paasmiddag.
· Bouwvergadering: Dee staat gepland op 5 april 2017 om 20.00 uur bij Johan. Evenals vorig jaar    
willen we iedereen die denkt een toegevoegde waarde te kunnen leveren, de gelegenheid geven  
erbij aan te sluiten. Van de mensen die aansluiten verwachten we dan ook wel dat zij bepaalde 
taken oppakken in het bouwjaar. Het is niet de bedoeling om de avond gewoon uit nieuwsgierig-
heid bij te wonen i.v.m. eff ectiviteit. Johan en Th ijs hebben daarbij de coördinatie.
· Oproep: Overal zijn mensen nodig: extern bij de stichting, commissies, werkgroepjes, etc., 
maar ook intern voor het bestuur, AC, BdB etc. Laat het ons weten wanneer je dat stapje extra 
wil zetten. Eventuele info hierover bij Demis.
· Website: Voor de vernieuwing van de website is een groep bij elkaar gekomen met Steff , Jisca, 
Luuk, Joël, Mathilde en Th ijs. Steff  is toen met een voorstel gekomen, en het bestuur heeft  hier 
akkoord op gegeven.
· Ontwerp shirts: Dit jaar gaat er een verkiezing komen voor de opdruk van het shirt. Iedereen 
mag een ontwerp indienen. Kleur van het shirt zal wel bepaald worden door de commissie, want 
er is niet altijd evenveel keuze. Op 16 juni vindt de verkiezing plaats.
· Kledinglijn: Denise heeft  afgelopen jaar geïnventariseerd waar er behoeft e aan is, en hier is 
door de nieuwe commissie gehoor aan gegeven. Geef het bij de commissie aan als er interesse 
is naar een bepaald kledingstuk. Je eigen naam kan er ook bij op, dit kost niks extra. De gratis 
webshop waar de kledingstukken besteld kunnen worden is: www.mijnwebwinkel.nl/winkel/
kledingtstuk.
· sDNA: Dit is een middel tegen inbraken waarmee we alle apparaten onzichtbaar gaan merken. 
Alle buurtschappen doen daar aan mee en de stichting betaalt de kosten.
· Oktoberfest van de Harmonie: Dit is afgelopen jaar goed bevallen, maar van onze kant zijn 
er wel wat kanttekeningen. Het vindt plaats in het weekend van 20-21 oktober (weekend na het 
buurtfeest).
· Voute Partie: Raamberg gaat dit jaar iets nieuws organiseren, namelijk de Voute partie. Th omas 
regelt de opgaves voor evenementen van andere buutschappen.

4. Terugblik corso 2016
Voor geïnteresseerde is de terugblik op te vragen bij het secretariaat

5. Bloemenveld
Na een jaar naast de boerderij te hebben gezeten van Hendrik van Heijst. Zijn we overeengeko-
men dat we in principe t.e.m. 2018 gebruik mogen maken van de grond van Hendrik. In 2016 
hadden we ruim 1.25 hectare achter de boerderij. Het nieuwe stuk grond is zoals gevraagd groter 
dan in 2015. Hendrik heeft  alles gereed gemaakt voor de afgesproken datum. 



Plant plan is gemaakt en de voren worden getrokken.

Op nog geen drie uur tijd worden de knollen door de Stukkers op hun plaats gelegd en kunnen 
ze beginnen met groeien. Het mag gezegd worden de jeugd was heel goed vertegenwoordigd, 
waardoor de klus snel was geklaard. Of kwam dit misschien doordat de bloemenman niet in de 
weg liep omdat hij op vakantie was?
Ook dit jaar hebben we weer de keet gehuurd van de Berk. We zaten nu alleen een heel stuk ver-
der van de boerderij en moeten de stroom voor de koffi  e en het frisje van ver halen. We hebben 
nog overwogen om illegaal af te tappen van een Belgische windmolen. Via de baas van Jurgen 
werd er echter 250 meter kabel geregeld, waarvoor dank. Nadat alles was geïnstalleerd moeten 
we wachten op de opkomst van de knollen. Zoals ieder jaar laat het onkruid zich weer eerder 
zien maar daar hebben we ook ons mannetje voor om dit te bestrijden.

De opkomst van de knollen is op een paar soorten na zeer goed te noemen. En als de groei er 
helemaal inzit zie je dat er mooie bedden ontstaan. Zelfs de minder opgekomen soorten doen 
het beter dan verwacht. Al snel blijkt maar weer dat nieuwe grond wonderen doet.
De groei gaat zeer voorspoedig. Palen en touwen worden gezet en het opkomende onkruid 
wordt op gepaste manier een halt toegeroepen. Eind juni voor de langste dag laten we het veld 
maaien. En een paar weken later knippen we het veld nog een keer terug met de hand. We willen 
voorkomen dat we in het begin van het seizoen bloemen hebben welke we niet kunnen leveren. 
Gezien de staat van de andere velden hadden we hier achteraf winst kunnen halen door deze ac-
ties juist niet te doen. Maar de grote vraag is dan ook weer of we al het extra werk van toppen en 
plukken hadden aangekund. We zijn van mening dat we een juiste beslissing hebben genomen. 
We hebben maar een relatief kleine veldploeg en kunnen het nu goed behappen.

De zomer trakteert ons regelmatig op een buitje. Waardoor we dit jaar weinig zelf hebben moe-
ten beregenen. Als het plukseizoen begint blijkt er regelmatig door matige velden in het land en 
in Zundert dat de vraag naar bloemen vaak groter is dan het aanbod. Bijna iedere
week gaan alle bloemen weg. Dat betekent dat we weinig hoeven te toppen. Ons veld staat er 
netjes bij en we krijgen dit regelmatig te horen van veldmensen van andere buurtschappen. Dit is 
natuurlijk een mooi compliment aan onze Veldploeg.
Tot oktober is er vraag naar bloemen uit Zundert. Onze Veldploeg is dan ook erg blij als de 
laatste pluk erop zit. De komende weken is het dan tijd om alles weer op te ruimen. Beregening 
installatie, touwen, palen en keet, alles naar de winterstalling. Planning maken welke soorten we 
gaan inkuilen. Knollen rapen en inkuilen. En de eerste nieuwe knollen voor 2017 worden alweer 
besteld.

Dan de cijfers van 2016.

Door de gezamenlijke buurtschappen werden er weer bijna 16.4 miljoen bloemen geleverd gelijk 
aan 2015, voor een bruto bedrag van ruim 245.000 euro. 5 buurtschappen leverden meer dan een 
miljoen bloemen. Bs T Schijf leverde 1.4 miljoen bloemen voor een bedrag van ruim 21 duizend 
euro. Bs poteind is hekkensluiter met een half miljoen bloemen. Zij hadden dit jaar problemen 
omdat hun veld gedeeltelijk blank heeft  gestaan. De grootte van het veld zegt niet altijd alles. 
Het gaat vooral om de kwaliteit van het gewas. Wij leverden bijvoorbeeld ruim 41 bloemen per 
struik. Buurtschap Helpt elkander heeft  een veel groter veld maar leverden maar 19 bloemen per 
struik, en heeft  hiermee het laagste gemiddelde.
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Schijf had het meeste per struik. Dit komt vooral omdat ze niet terug hebben gemaaid. EN in het 
begin van het seizoen alle tekorten konden invullen.
Schijf 1.4 milj : 22.476 planten is 63 per struik. Helpt Elkander 755 duizend : 39242 planten is 19 
per struik. Wij staan met 41 bloemen pers struik in de top 3 van geleverde bloemen per struik.

6. Raad van buurtschappen
· Nieuwe commissie veiligheid: 4 oude leden met 5 nieuwe leden. Er wordt hard gewerkt aan een 
nieuw protocol, maar dit is nog niet af.
· Financiële druk evenement: Naar voren geroepen door Lars Verpalen van buurtschap Rijs-
bergen. In de begroting wordt uit gegaan van goed weer (begroting is sluitend). Afgelopen jaar 
toch verlies gedraaid (ongeveer 20.000). Bij de SBZ is dit toch de grootste zorg, de baten kant 
(begroting van een miljoen).
· Huisvesting: Plan energieweg is nog niet van de baan. Ze zijn op zoek naar een combi huisves-
ting.
· Voorzitter: René Renne treedt dit jaar af, Hans van Gils wordt voorzitter. Ze zijn nog op zoek 
naar een nieuwe vice voorzitter.

7. Nieuwe bouwlocatie
- Velstraat en ’t Stuk nog steeds op 1 lijn. Veldstraat bouwt dit jaar voor het laatste jaar op de 
huidige locatie. Wij hebben wat minder haast, maar we hebben nog steeds het volste vertrouwen 
dat we daarheen gaan en in 2019 daar bouwen.
- Bouwcommissie 2x samen geweest; Bram toegevoegd (Ruud, Ed, Chris-Jan, Th ijs, Th omas, 
Twan, Jack van Hoof, André en Bram). Hierbij focussen we op twee dingen: tent en honk. Als we 
eenmaal zijn bestemd, hebben we een vergunning voor 30 jaar. Als de gemeente eenmaal zegt, 
jullie kunnen, willen wij ook klaar zijn om meteen te beginnen.
- 7 zienswijzes ingediend. De gemeente is druk bezig met deze zienswijzes te weerleggen, maar 
twee zienswijzes hebben wel hulp gehad van juristen. De gemeente heeft  er nog steeds vertrou-
wen in, maar dit kost wel tijd. We weten al dat er mensen naar de Raad van Staten gaan stappen.
- Traject historie -> toekomst: Th omas
- De intentie voor het honk aan de Elzenstraat nu is nog om deze zoals hij is te kunnen verkopen.
Er zijn geen vragen vanuit de zaal omtrent Raad van Buurtschappen en nieuwe bouwlocatie.

8. Financieel verslag en kascommissie

Kascommissie: Deze bestond dit jaar uit Marjolein en Mitchel. De administratie ziet er netjes uit. 
Marjolein gaat nog een jaar door met de kascommissie, Luuk komt er volgend jaar bij.
Vervolgens neemt Jarno het woord en geeft  bij een aantal punten een korte toelichting. Jarno 
presenteert baten en lasten overzicht, en de balans. De deelnemersbijdrage vanuit de stichting 
word niet meer geïndexeerd, maar is bevroren en blijft  dus vast staan. Zodra de SBZ winst gaat 
maken, en ze hun eigen reserves hebben aangevuld, wordt deze wel weer verdeeld over de buurt-
schappen.
Wat betreft  de drank proberen we eigenlijk alleen maar acties te pakken. Prijs van € 12,50 willen 
we houden, gekoppeld aan de loterij. Er komt dit jaar een mooier bord voor de vakjes.

Meerjarenplan:
- Bouwlocatie, jaarlijks sparen wat mogelijk
- Klein materiaal en veiligheid



12

- Steigers Chris-Jan van Hees
- Planken kan issue worden. Loopt nu nog via BVR. Als BVR stopt dit ter beschikking te kunnen 
stellen
- Bijdrage in constructietekeningen tent aan adviesbureau Dekker. De afspraak is dat alle buurt-
schappen dit blijven betalen totdat alle buurtschappen vergund zijn. Dit wordt geschat op 2.000,- 
per buurtschap.
- Tent zelf

9. Bestuursverkiezing
Periodiek afredend en herkiesbaar zijn Jarno en Marcel. Heel blij dat ze zich beiden herkies-
baar stellen. Twan treedt af en wordt bedankt voor zijn 15 jaar in het bestuur. Zijn belangrijkste 
bijdragen als bestuurslid:
- Steigerbouwer en steigerdeskundige
- Kritische instelling
- Regelaar van spullen / bouwterreinen geplunderd (tempex)
- Contactpersoon voor Inbev en BVR.

We hebben Jean-Pierre bereid gevonden om de vacature op te vullen.
De stembriefj es worden uitgedeeld, en Stijn en Jack tellen de briefj es. Alle drie zijn met ruime 
meerderheid ingestemd. Jean-Pierre wordt gefeliciteerd, en hij wordt aangekondigd als opvolger 
van Th ijs (materiaal). Th ijs zal Demis op gaan volgen in 2018, wanneer Demis aft reedt. Ron heeft  
ook aangekondigd het bestuur te gaan verlaten na dit termijn.

10. Punten uit de evaluatievergadering
Er waren 17 buurtgenoten aanwezig bij de afgelopen evaluatievergadering. Vervolgens worden 
een aantal punten genoemd die uit de evaluatievergadering naar voren zijn gekomen, en die 
ondertussen aangepakt zijn. De lijst met verantwoordelijken komt weer terug in de tent. Verder 
gaan we aankomend jaar stoppen met het steken in de sporthal. Beleid duwers en bewegers is 
aangescherpt. Vernieuwing website is ook aan de gang, net zoals de nieuwe kledinglijn. Ook de 
opdruk van het shirt verkiezing wordt dit jaar opgepakt.

11. Rondvraag
Frank: Is het een idee om een lijst te maken van wat er allemaal nodig is voor de nieuwe locatie? 
Daar is al over gesproken, en deze wordt zeker gemaakt. Nu nog een moeilijke positie, opslag is 
nu nog een dilemma. Die lijst gaat er zeker komen.
Ed: Wordt er vanuit de SBZ wel genoeg op de centjes gelet? Qua uitgaven kan niet veel meer 
gedaan worden, opbrengsten moeten we juist aan werken. De SBZ heeft  in principe een buff er 
voor één calamiteitenjaar staan.

12. Bloemencorso 2017
Bouw van de tent start op vrijdag 2 juni om 19.00 uur voor iedereen. Twan start op de avonden 
eraan voorafgaand met een klein groepje. Hij zal die mensen nog benaderen.
Vervolgens wordt het woord gegeven aan Joël, Johan, en Hans voor de presentatie.

13. Sluiting
Om 22:15 werd het formele gedeelte van de jaarvergadering gesloten.
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Carnaval 2018

Das gek zult u denken, carnaval in de corsokrant van een bloemencorso buurtschap. 
Nou das helemaal niet zo gek, want het corso Zundert is nauw betrokken bij het 
carnaval van Prinsenbeek. Iedere jaar opnieuw moet iedere buurtschap 4 mensen 
afl everen wat tezamen het totaal op 80 verkeersregelaars brengt waarmee we 
Prinsenbeek kosteloos ondersteunen. Prinsenbeek op haar beurt levert 80 
verkeersregelaars voor Corso Zundert, ook met gesloten beurs. Een samenwerking die 
al vele jaren gestalte heeft .

Gelukkig konden wij ook dit jaar weer aan het verzoek voldoen en zijn namens 
buurtschap ’t Stuk: Ed Sprenkels, Jack van Hoof, Charlo van Hassel en Hans Arnouts 
geweest. Heren alvast een chapeau en dank je wel vanaf deze kant!!

Mensen vragen me wel eens of het gezellig is in Prinsenbeek. Nou ik (Demis) ben zelf 
ook een keer of 3 geweest en ja het is echt gezellig. Voor degene die twijfelen zie 
hieronder nog een enkele foto van die dag. Overigens komt niet iedereen in die 
hoedanigheid aan het einde van de dag hoor

Laten we er samen voor zorgen dat we volgend jaar zeker weer 4 personen kunnen 
leveren!





De confrontatie

Thijs Naam Demis
31 Leeftijd 43 lentes

Wij zijn in ‘93 naar Den 
Hof verhuist, de tent was zo 

gevonden.

Hoe ben je bij ‘t Stuk gekomen? Pa (Ton) en ma (Mieke) van 
Loenhout …… moet ik dan nog 

meer vertellen…
24 jaar Hoe lang zit je al bij ‘t Stuk volgens mij vanaf mijn geboorte

Klein-Zundert Welke buurtschap als ‘t Stuk niet 
bestond?

Veldstraat

De kroegentocht en de 6-pack 
avond waren zeer geslaagd 

afgelopen jaar

Wat is volgens jou het 
leukste evenement bij ‘t Stuk?

Doemiddag/Barbeque

Astronauten Mooiste wagen van ‘t Stuk? Parade Struthioniform en Astro-
nauten

Booming City Mooiste wagen van het corso tot 
nu toe?

Booming City

Constructie & techniek Wat doe je het liefste in de tent? Plakken (als in papier maché) en 
een beetje opruimen op z’n tijd

Vakjury, zij bewaken de voor-
uitgang in ’t corso

Als er maar 1 jury over mag blijven 
wat kies je dan?

Vakjury

Wat mij betreft mag dit ieder 
jaar, het corsofeest is altijd al 

zo snel voorbij

Feest op corsodinsdag ieder jaar, 
om de 5 jaar of niet?

Ieder jaar

Vernieuwing Houd je van traditie of 
vernieuwing binne het corso?

Vernieuwing

Demis Met wie zit je in de 
confrontatie?

Thijs Willekens??
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Op vrijdag 5 januari werd met de nieuwjaarsborrel de aft rap gegeven voor een nieuw jaar met 
verschillende activiteiten van a.c. ’t Stuk.

Zou het overweldigend succes van het vorig jaar worden geëvenaard? Door de oproep hiervoor 
op de minder serieuze “Stuk app” te zetten werd al snel duidelijk dat iedereen er weer zin in had 
om weer eens een keer samen te zijn en elkaar het allerbeste te wensen voor het nieuwe jaar. Een 
schot in de roos wederom voor het a.c. bleek dus. Met zelfgemaakte broodjes, champagne of een 
alcoholvrij drankje werden de stukkers verwelkomt door hen in de Leeuwerik.

Deze was in de feestmaand December al omgetoverd in een geweldige kerstsfeer. Al snel werden 
er groepjes gevormd aan de bar en rond de sta- en jupiler tafels en kwamen de corso verhalen 
los. Sommige ontwerpers werden stevig ondervraagt door buurtgenoten over het ontwerp van 
het komende corso jaar. Niet alle ontwerpers hielden de kaken stijf op elkaar en werden er dus al 
wat dingen prijs gegeven. Maar voor het uiteindelijke ontwerp en wat er allemaal bij komt kijken 
is het toch echt wachten tot de jaarvergadering. De hapjes die de dames van het a.c. zelf hadden 
gemaakt vonden ook gretig aft rek onder de aanwezige buurtgenoten. Zo werd er dus tot in de 
late uurtjes gekletst en gelachen.

Voor sommige kan het ook nooit gek genoeg bleek wel toen liggend op de bar het bier recht-
streeks uit de tap werd genuttigd. Toen de laatste aanwezige toch maar besloten naar huis toe te 
gaan bleek dat het avondje voor een van de Stukkers zijn tol had geëist. Maar Stukkers zorgen er 
altijd voor dat degene die dit overkomt toch thuis in de bank terecht komt, en dat deze wellicht 
na een fl inke nachtrust weer enigszins fi t aan een nieuwe dag kan beginnen. Maar het was al met 
al weer een mooie aft rap voor het corso jaar 2018.

Groetjes en weer op naar de volgende activiteit van het AC



Goed geregeld op reis!
Profiteer van het voordeel en gemak van een persoonlijk

reisadviseur.

Uw Personal Travel Agent maakt reizen persoonlijk.

- Deskundig reisadvies bij u of mij thuis, ook in de avonduren.
- Uw reis wordt van A tot Z geregeld, denk hierbij ook aan parkeren op de 

luchthaven, visa, autohuur, online inchecken etc.
- Van weekendje weg tot wereldreis, van pakketreis tot een op maat 

samengestelde (rond)reis.
- U wordt geheel ontzorgd doordat het uitzoekwerk uit handen wordt genomen.
- Ik regel ook graag uw zelf uitgezochte reis met een persoonlijke afhandeling.

 
Neem gerust contact met mij op voor meer informatie, het maken van een afspraak of

het aanvragen van een vrijblijvende offerte.

Sandra Krijnen

Personal Travel Agent te Zundert

e-mail: sandra.cc@travelcompany.nl

Tel. 06-20836222

Goed geregeld op reis!



Hoofdvestiging 
Dorpsstraat 3 

4751 AH  Oud Gastel 
Tel. 0165 - 51 28 51 

 

  

. . . vertrouwd zaken doen 

Verzekeringen, Financiële Planning, 
Hypotheken, Onroerend Goed 

 
 

Vestiging Lepelstraat 
Steenbergseweg 61 

 4664 RV Lepelstraat 
Tel. 0164 – 65 27 10 

 

Vestiging Zundert  
Bredaseweg 7 

 4881 DC Zundert 
Tel. 076 - 59 71 700 

 

Volg ons op Facebook www.sweere.nl info@sweere.nl 
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Naam: Jos Jochems

Buurtschap:
Sinds eind oktober van vorig jaar voel ik me verbonden bij alle 
buurtschappen. Maar Klein Zundertse Heikant is en blijft  mijn 
buurt.

Bloemencorso:
Net als vele anderen in Zundert opgegroeid met het corso. 
Mijn vader was al voorzitter van Den Heikant voordat ik 
überhaupt was geboren. Hij heeft  dat 34 jaar volgehouden 
om vervolgens de voorzittershamer aan mij over te dragen. 
Met de paplepel……

’t Stuk:
Mooie buurtschap, nu nog midden in het hart van Zundert, al vele jaren ontwerpers uit eigen buurtschap 
die met enige regelmaat uitdagende, gewaagde creaties durven te bouwen. Organiseren ieder jaar een 
liedjesfestival die als vanzelfsprekend bij alle buurtschappen op de kalender staat. Leuke competitie die al 
mooie corsokrakers heeft  opgeleverd.

Tentoonstellingsterrein:
Met de wijzigingen die daar de laatste jaren hebben plaatsgevonden hebben we nu een prachtig terrein. 
Verzamelplaats voor de optocht en maandag wagens kijken en napraten over de juryuitslag. De optocht 
evalueren en samen een pint pakken.

Bloemenveld:
Door de vele werkzaamheden voor facilitair de afgelopen jaren en nu als voorzitter van de stichting blijft  
er helaas weinig tot geen tijd meer over om op het bloemenveld te gaan helpen. Vele jaren als bloemenman 
van Den Heikant bloemen ruilen, kopen en verkopen. Dat was een hele mooie tijd. Er zijn behoorlijk wat 
corsobouwers die niet veel op hebben met bloemen of het bloemenveld. Ik weet uit ervaring hoe belangrijk 
deze mensen op het veld zijn, het is een grote bron van inkomsten. Het is bijna vanzelfsprekend dat je oud 
moet zijn om daar te werken. Mijn advies, ga als echte wagenbouwer ook eens -al is het maar- een paar keer 
per jaar een handje helpen op het veld.

Optocht:
De hoogmis van het evenement. De laatste jaren, sinds we rechtsom rijden vallen er minder grote gaten in 
de optocht en zijn we rond 18:00uur terug op het tentoonstellingsterrein. Als stichting en buurtschappen 
moeten we dit vast zien te houden. Dit kan mijn inzien alleen als de stichting de regie neemt en de 
buurtschappen en korpsen zich aan de afspraken houden.

Buurtfeest:
Het vieren van een corsojaar,
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Kindermiddag:
Bij Den Heikant, 3 maal tijdens een bouwseizoen. Heel belangrijk om kinderen tijdig te betrekken bij het 
corso. Niet alleen leuk voor de kinderen, maar ook jonge moeders en vaders blijven hierdoor betrokken bij 
de buurt en kunnen even aan de corsocreatie werken.

Volgorde/loting:
Nooit meer terug naar een loting. Wat mij betreft  hebben we een goede formule om de optochtvolgorde te 
bepalen. Een onafh ankelijke regiecommissie die een evenwichtige optocht proberen samen te stellen.

Jury: 
Zeer belangrijk voor het corso. De vakjury heeft  door haar beoordeling en onderbouwing invloed op de 
creativiteit en competitie. De kritische beoordeling is noodzakelijk om vervlakking in de stoet te 
voorkomen en zorgt voor creativiteit en voor nieuwe ontwikkelingen. Alles draait om die 1e prijs van de 
vakjury, maar waardering van ons publiek is niet minder belangrijk. Zonder publiek geen corso.

Weer: 
Bij goed weer veel bezoekers, bij goed weer een goede sfeer, bij goed weer een goede drankomzet, bij goed 
weer iedereen een goed humeur. Conclusie; alles valt of staat met goed weer. Wij zijn een goed weer 
evenement.

Horeca:
Blij dat we na vele jaren nu een muntsysteem hebben. Er zijn nog wel een aantal hobbels te nemen, de 
onderlinge samenwerking heeft  een positieve impuls nodig. De programmering op zon- en maandag wordt 
steeds beter op elkaar afgestemd en tijdens de optocht ondervinden wij steeds minder overlast.

Activiteitencommissie: 
De verbindende factor van een buurtschap. Zij organiseren het hele jaar door div. activiteiten voor jong en 
oud.

Contributie:
Iedereen is welkom bij de hulp van een corsowagen, dan ben je nog geen lid van een buurtschap. Ik noem 
het liever geen contributie, maar een vrijwillige bijdrage.

Corso 2025:
Hoop ik terug te kijken op een mooie periode als bestuurslid van het corso. Misschien met (vervroegd) 
pensioen. Dan zijn we waarschijnlijk grijs, misschien opa, en ik hoop nog steeds actief.

䌀漀渀琀爀椀戀甀琀椀攀



䌀漀爀猀漀最攀瘀漀攀氀

Vrijwillige bijdrage 2018

Ook dit jaar zullen wederom een aantal bestuursleden bij u langskomen voor de 
jaarlijkse vrijwillige bijdrage. Wij proberen dit te doen in de maand mei. Het kan echter zo zijn 
dat we, indien we u bij de eerste keer niet thuis aantreff en, in de maand juni of juli nog een keer 
langs komen. Treff en we u de derde keer nog niet thuis aan, dan ontvangt u een briefj e van ons 
met daarop de mogelijkheid om via telebankieren een bijdrage over te maken op de rekening van 
de buurtschap.

Mensen die op grotere afstand van onze buurtschap wonen, ontvangen sowieso dit briefj e 
bijgevoegd bij de volgende editie van de buurtkrant en worden via e-mail benaderd.

U kunt natuurlijk ook zelf beslissen om de bijdrage over te maken. Dat kan op het volgende 
bankrekeningnummer NL07RABO0321.506.332 t.a.v. stichting buurtschap ’t Stuk onder 
vermelding van uw naam en adres. We zouden het erg op prijs stellen wanneer er zoveel 
mogelijk van het overmaken gebruik wordt gemaakt. Is ook wel zo veilig!

Het richtbedrag is op € 20 per gezin gezet. Het blijft  echter een vrijwillige bijdrage zoals u ge-
wend bent van onze buurtschap. We kunnen uw bijdrage ontzettend goed 
gebruiken bij de bouw van onze wagen. Uiteraard hopen we daarom weer op uw steun!!!

Wij danken u bij voorbaat voor uw bijdrage.
Bestuur Stichting buurtschap ’t Stuk.
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Uitnodiging jaarvergadering

Op vrijdag 23 maart 2018 houden wij de traditionele jaarvergadering van Stichting 
buurtschap ’t Stuk. Voor iedereen een mooie gelegenheid om onder het genot van een 
drankje:

- het huidige beleid van de buurtschap aan te horen;
- De ontwikkelingen rondom de nieuwe bouwlocatie aan te horen;
- de financiële gang van zaken mede te bespreken;
- de ontwikkelingen op het bloemenveld aan te horen;
- en natuurlijk het ontwerp 2018 te komen bekijken.

Kortom een mooie avond die zowel door jong als oud van onze buurtschap niet gemist 
mag worden.

De jaarvergadering vangt aan om 20.00 uur en vindt plaats in de zaal van Victoria (bij 
Joost!). Na afloop kan iedereen in het café nog wat na buurten.

AGENDA JAARVERGADERING 2018

1. Opening
2. Vaststellen van de notulen van de vergadering van 24 maart 2017 (notulen zijn in dit 
boekje te vinden).
3. Ingekomen stukken en mededelingen
4. Nabeschouwing corso 2017
5. Nieuws Raad van Buurtschappen.
6. Eigen bouwlocatie
7. Verslag kascommissie en financieel jaarverslag 2017 (tevens benoeming nieuw 
kascommissielid)
8. Bestuursverkiezing:
 Aftredend en opnieuw herkiesbaar is: Thomas van Nederkassel 
 Aftredend en niet herkiesbaar: Ron Oudenhuijsen en Demis van Loenhout.  
 Het bestuur draagt als vervangers voor: Bram van de Ouwelant en Luuk 
 Willekens
9. Punten uit de evaluatievergadering 2017 -> voorlopige acties
10. Rondvraag
11. Bloemencorso 2018 en presentatie ontwerp
 a. Aanvang bouw
 b. Presentatie ontwerp
12. Sluiting

Namens het bestuur hoop ik u allen te mogen verwelkomen op vrijdag de 23e!

Demis van Loenhout



Niels en Cindy Dictus - Braspenning
    

Overasebaan 11 | 4891 RG Rijsbergen | Nederland
       

M; 06-54728972  |  F: 076-5963257

E: info@tenax-plugs-seeds.nl | www.tenax-plugs-seeds.nl



Met de laatste dagen in de nacht temperaturen onder nul en overdag een lekker 
zonnetje en net boven het vriespunt zijn dit de ideale omstandigheden voor een 
heerlijke wandeling. Vele Stukkers en Stukkertjes hadden zich dan ook verzameld 
in de Katerstraat voor de tweede editie van de winterwandeling die het A.C. van ons 
buurtschap had georganiseerd. Ed Sprenkels en Roger van Erk hadden dit jaar een 
mooie route voor ons uitgezet, en hadden rekening gehouden met de afstand, voor de 
kleintjes onder de deelnemers, zodat deze de tocht ook uit konden lopen. 

Na het verzamelen om 10.30 uur en het “Zunderts kwartierke” vertrok de groep van 
zo’n 50 buurtgenoten. Dit jaar met goed begaanbare wegen, ook voor een bolderkar, 
vertrokken we richting Laarakkermolen om vervolgens langs het voetbalveld van de 
Moerse Boys richting Klein Zundert te lopen. Via de Stuivezandseweg kwamen we op 
de Raamberg uit waar we weer terug liepen naar klein Zundert. Via de fi etsbrug liepen 
we weer richting Zundert om na bijna 6 kilometer gewandeld te hebben weer aan 
kwamen bij het Wapen van Zundert waar we verwelkomt werden met een heerlijke kop 
snert of tomatensoep. Onder het genot van dit soepje konden de deelnemers lekker 
nakaarten en werd het voor de een wat later dan voor de ander. Het zijn ook immers 
altijd dezelfde die blijven plakken. Op naar het volgend evenement, de bingo!
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Nieuws vanuit de AC

10 maart: Bingo!

Op zaterdag 10 maart staat de jaarlijkse bingo weer op het programma. We 
starten om 20:00 uur bij Café de Ossenkop! Zien we u daar ? 

Wie weet gaat u met de hoofdprijs naar huis!

31 maart: Paasmiddag!

Het is weer zover. Ook dit jaar komt de paashaas weer bij ons op de paasmid-
dag! De paasmiddag zal plaatsvinden op 31 maart 2018, bij 

Herberg ‘t Pannehûske van 13:30 uur tot 16:00 uur. Ook heeft de 
paashaas dit jaar weer een prijs voor de mooiste kleurplaat! Je kunt de 

kleurplaat downloaden op www.tstuk.nl. Inleveren kun je hem ’s 
middags bij de paashaas. Je kunt je opgeven voor de paasmiddag door een mail 

te sturen naar ac@tstuk.nl. Opgeven kan tot woensdag 28 Maart. Voor jullie 
ouders is er een mogelijkheid om tijdens deze middag gezellig bij te kletsen.




